



### Jocelyn Freeman – piano, conductor (UK)

Wide concert activity;  
Director of Music at the Church of St Laurence, Catford,  
London.

Jocelyn Freeman is a Welsh pianist and conductor based in London. She began her performing career as chorister in St David's Cathedral Choir, released her debut solo piano album *Night and Novelties* in 2013 with Kissan Records, and now performs internationally as collaborative pianist, piano soloist and conductor.

Jocelyn's pianism has been described as "outstanding", "brilliant", "sparkling" and "One to Watch", including accolades from *International Piano Magazine*. Engagements have led her to perform on four continents, including television and radio broadcasts on BBC, Sky, S4C, ARD and RTL television. She has performed concerti with the Cardiff Sinfonietta, in Aberystwyth Great Hall and St David's Cathedral. Collaborative highlights include performing with Bryn Terfel, Alfie Boe, Katherine Jenkins, Elin Manahan Thomas and Stuart Jackson, and she has accompanied masterclasses led by Ann Murray, Thomas Allen, Natalie Dessay, Thomas Quasthoff and Liz Watts.

Jocelyn studied at the Royal Academy of Music with Pascal Nemirovski and Michael Dussek, graduating with all the accompaniment prizes. She was awarded the Phoebe Benham Fellowship from the Royal College of Music in 2012 and completed her studies at the Samling Academy and with Roger Vignoles and Alexander Fleisher at the Britten Pears Foundation as a Viola Tunnard Scholar. As a conductor she has received guidance from Simon Halsey and Nicolas Fink, and is grateful for the ongoing support of the Richard Carne Trust. Recent and

### Jocelyn Freeman – фортепиано, симфоническое дирижирование (Великобритания)

Активная концертная деятельность;  
Музыкальный директор церкви St Laurence, Catford, Лондон.

Джоселин Фримен является валлийской пианисткой и дирижером в Лондоне. Она начала свою артистическую карьеру как певчая в Санкт-Давидском архиерейском хоре, выпустила свой дебютный сольный фортепианный альбом *Night and Novelties* в 2013 году с Kissan Records, и в настоящее время выступает на международном уровне как пианист и дирижер. Пианизма Джоселин был описан как "выдающийся", "блестящий", "игристый" и "неповторимый", включая награды от Международного журнала фортепиано. Она была ангажирована на выступления на четырех континентах, в том числе теле- и радиопередач на BBC, Sky, S4C, ARD и RTL телевидения. Она выступала с концертами Кардиффа Sinfonietta, в Аберистуита Большом зале и соборе Святого Давида. Выступала с Bryn Terfel, Alfie Boe, Katherine Jenkins, Elin Manahan Thomas и Stuart Jackson. Аккомпанировала мастерклассы, проводимые Энн Мюррей, Томас Аллен, Натали Десзай, Томас Квастхофф и Лиз Уоттс. Джоселин училась в Королевской академии музыки Лондона с Pascal Nemirovski и Michael Dussek, закончив со призом по аккомпанементу. Она была награждена Phoebe Benham стипендией Королевского колледжа музыки в 2012 году и завершила свое обучение в Академии Samling и с Роджером Vignoles и Александра Флейшер в Бриттен Груши Фонда как Viola Tunnard Scholar. В качестве наставников она имела Саймона Хэлси и Николя Fink, и выражает благодарность за постоянную поддержку Ричард Карн Trust. Недавние и будущие выступления включают фортепианные

future highlights include piano performances in the Aldeburgh Festival, Oxford Proms and for Live Music Now, directing both the Broomwood Ensemble in Prokofiev's Cinderella and the Schleswig-Holstein Festival Choir in concert in Lübeck, as well as concert and recording projects in the UK, France and USA. She is Director of Music at the Church of St Laurence, Catford, with whom she will tour Madrid in 2017.

<http://www.jocelynfreeman.co.uk>

концерты в Aldeburgh Festival, Oxford Proms and for Live Music Now; дирижирование Broomwood ансамблем в «Золушке» Прокофьева и хором Шлезвиг-Гольштейн фестиваля в концерте в Любеке, а также концертные и записи проектов в Великобритании, Франции и США.

Она является директором музыки в церкви святого Лаврентия, Catford, с которым запланирована поездка в Мадрид в 2017 году.

<http://www.jocelynfreeman.co.uk>